

AFGEVAARDIGDEN OOST-VLAANDEREN

Verslag 179 van de vergadering van 02.10.2024 – Witte Molen – Sint-Niklaas - (aanvang 19u40 – einde 21u10)

Aanwezig : Peter BUYSE - Eric FELS – Georges ROBBE – Stijn VERSTICHEL - Roger VAN de VYVER en Marc VAN RYSSEL (PGA)
Kris FELS en Jan VAN LANTSCHOOT (BO)

1. VERKIEZINGEN

- a. Voorzitter en secretaris : Peter Buyse en Eric Fels worden herverkozen
- b. Werkende leden : Peter Buyse, Eric Fels, Georges Robbe en Roger Van de Vyver worden aan het OB voorgedragen.

2. VERSLAG 178 van 20/08 : Wordt ter zitting goedgekeurd.

3. OVERZICHT MAILS vanaf 20/08/2024 : Kennis genomen en geen verdere toelichting gevraagd.

4. VERSLAG ANKERPUNT CLUBS :

Stijn geeft toelichting bij :

- De concrete werking van RefAssist, dat na de nodige kinderziekten en een initieel tekort aan communicatie stilaan op kruissnelheid komt. Verschillende aanpassingen werden intussen reeds doorgevoerd waarbij de vooral van informatica-technische haperingen in de opstart de oorzaak waren. Stijn en Louis De Jaeger zijn hier namens BVL en BB de contactpersonen die ook tweewekelijks overleg inplannen om de openstaande punten te bespreken.
- Eerste overleg in de werkgroep clubondersteuning is gepland op 23/10.
- Houtem Redwolters vraagt meer duidelijkheid bij het uitstel van een senioreswedstrijd dames. Wij zullen hieromtrent een voorstel formuleren.
- Classificatie van enkele scheidsrechters versus hun werkelijke aanduidingen.
- De evaluatierapporten over de prestaties van de refs, die door de teams in TD opgesteld worden, komen vlotter binnen dan vorig seizoen.
- Beschikbaarheden van de scheidsrechters zijn ondermaats zelfs op het niveau TD. Vergelijken met vroeger is niet altijd correct maar een beetje meer engagement mag wel verwacht worden.
- Herinnering aan de Inspiration Day op 11/11

5. VERSLAG APVC 13/09

We kregen positieve reacties van verschillende clubafgevaardigden.

Een mail van Peter Van De Veire (Tigers Evergem) met enkele vragen zal beantwoord worden door Peter Buyse.

6. CLUBOVERLEG 10/12

Agendapunten zijn o.m. het jeugdfonds en CD 201

Communicatie aan de clubs is voorzien begin november. Peter stelt een ontwerp tekst op.

7. VERSLAGEN COMITES en WERKGROEPEN

* Wetcom – geen vergadering

* Fincom – geen vergadering

* Ad hoc werkgroep CD 201 – Roger brengt verslag uit van de vergadering waarin Wouter Vanhoorne met veel cijfers aantoonde dat rekruteren van scheidsrechters een primordiale opdracht is.

Ad hoc werkgroep jeugdfonds – Peter kon op 26/09 niet deelnemen en kreeg tot op heden geen feedback

Ad hoc werkgroep clubondersteuning – Stijn ontving een start document voor de vergadering van 23/10

8. INFO

* BO-BVL – Kris meldt ons dat het overleg met AWBB moet geoptimaliseerd worden

- Op vraag over de tewerkstellingsvorm van de medewerkers in het departement scheidsrechters deelt Kris mee dat dit contacten zijn in het kader van verenigingswerk

* BB – Jan informeert ons over de competitie start in een nieuwe formule en het verloop van de procedure bij 3X3

* Provinciale vergadering refs – Korte impressie door Roger

VOLGENDE VERGADERING : woensdag 13 november om 19u30 in Sint-Niklaas (Witte Molen)